
  

  
                    ROMÂNIA 

           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                Nr. 04/05.01.2023 
 
 

PROCES-VERBAL  
 

Încheiat astăzi 05.01.2023 la Şedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului local 
al Municipiului Caracal 

 
 

 Şedinţa a fost deschisă de secretarul general al Municipiului Caracal, domnul Rădescu Viorel 
Emil, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 17 consilieri locali din cei 19 consilieri locali aleși, 
(domnul consilier Bățăgui Costel Răzvan și domnul consilier Căpățînă Robert-Marius, lipsind 
motivat). Ședința s-a desfășurat atât on-line cât și cu prezență fizică, după caz. 
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 2, art. 134 alin. 4, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, secretarul general al Municipiului Caracal arată că şedinţa se 
poate desfăşura în condiţii legale având în vedere numărul consilierilor prezenţi.  
 Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal prin adresa nr. 596/04.01.2023 în 
baza Dispoziţiei nr. 41/04.01.2023.  
 Domnul secretar general al Municipiului Caracal propune ca președinte de ședință pe domnul 
consilier Pavel Cristian pentru următoarele două luni consecutive, (ianuarie și februarie) conform 
Regulamentului de Organizare și Funcționare a consiliului local. Supusă la vot, propunerea a fost 
adoptată în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pavel Cristian, dă cuvântul domnului primar pentru a 
prezenta ordinea de zi.  

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată cu 17 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi.  
 
1.Proiect de hotărâre nr. 01/04.01.2023 referitor la modificarea prevederilor art. 2 din H.C.L. 

nr. 172/12.10.2022, privind aprobarea Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie (D.A.L.I.) 
și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii: „Modernizarea peisagistică și 
arhitecturală a Parcului «Constantin Poroineanu» în vederea valorificării patrimoniului local”. 

Domnul primar: proiectul se referă la actualizarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
reamenajarea Parcului Constantin Poroineanu. Noi am aprobat niște indicatori preliminari iar acum 
aprobăm indicatorii finali. Modificările sunt insesizabile și la fondurile europene trebuie să ai totul 
foarte precis și clar. După ce aprobăm indicatorii se trece la partea de execuție. Până acum s-au obținut 
toate avizele, s-a obținut autorizația de construire, inclusiv proiectul tehnic. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
2. Informări, întrebări şi interpelări. 
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la suprafața parcului, față de momentul când a fost 

donat are aceeași suprafață? Despre diferență ce știți? 
Domnul primar: suprafața care va fi supusă în acest proiect este de 26.500 ha, dar în această 

suprafață nu intră stadionul, nu intră groapa, zonele acestea sunt scoase pentru că nu fac parte din 
același cadastru.  

Domnul consilier Alexe Costică: eu întrebam de diferenta dintre 40 ha cât a fost initial, poate 
mă înșel. 

Domnul primar: nu, te înșeli. Niciodată nu a fost suprafața de 40 ha, când s-au făcut cadastre pe 
str. Craiovei poate au mai intrat oamenii, dar nu a fost niciodată suprafața de 40 ha. Cadastrul final s-a 
făcut acum 4-5 ani de zile. Suprafața totală cu stadion cu tot este de 28 ha, chiar 29 ha cu groapa. Ce 
este important de spus este faptul că tot terenul este al primăriei inclusiv terenul de sub Clubul Sportiv 
Școlar Caracal și de sub Restaurantul Parc. 



  

 
 
Domnul consilier Alexe Costică: v-ați documentat, suprafața reală care a fost donată, ați căutat 

în arhivă?  
Domnul primar: nu, suprafața donată de Constantin Poroineanu a fost până la monumentul lui 

Mihai Eminescu, după aceea s-a extins, făcându-se stadionul și aleea Plopilor. Cert este că la 1907 
când s-a făcut primul proiect al parcului în zona poligonului era padoc de cavalerie, hipodrom, iar în 
zona Clubului Sportiv Școlar este trecut rozaliu, dar ca suprafață la 1907 când au fost proiectanții, 
aceasta a fost suprafața.  

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pavel 
Cristian, declară închise lucrările şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului local al 
Municipiului Caracal. 
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